
 
 

 

Raadsvragen - Onderzoek seniorvriendelijke stad 

 

datum: 25-9-2024 

 

 

Geacht college, 

 

 

Inleiding 

50PLUS is onthutst en verbijsterd ! Tegelijkertijd verbaast het ons niet 

gezien de vele signalen die 50PLUS al jaren krijgt en in de raad 

terugkoppelt. Al sinds 2018 vecht 50PLUS voor een ouderenbeleid. 

Sinds december 2023 is dit beleid vastgesteld. Zoals al eerder in de 

raad opgemerkt denkt 50PLUS dat het ouderenbeleid in de lade ligt. 

Evaluatie komt om de 2 jaar, zo heeft de wethouder aangegeven. Maar 

een daadwerkelijke uitvoeringsagenda ontbreekt. Hierbij lijkt het dat de 

aandacht voor ouderen niet leeft. 

 

Afgelopen dinsdag verscheen het volgende bericht in het ED: 

50-plussers geven ouderenbeleid Eindhoven een 6- | Eindhoven | ed.nl 

Dit gaat over een onderzoek over het ouderenbeleid per gemeente (zie 

bijlage). Hieruit blijkt eens te meer dat het ouderenbeleid niet leeft en te 

weinig prioriteit krijgt.  

 

In maart dit jaar was ook al een alarmerend bericht over 

verpleeghuiszorg. Naar 2040 stijgt het aantal 65-plussers naar 51.950 

inwoners. 

Met de vergrijzing van nu en in de toekomst moet nu gewerkt worden 

aan de invulling dat iedereen prettig en gezond oud kan worden! 

 

Naar aanleiding van dit verhaal heeft 50PLUS een aantal vragen: 

1. Bent u op de hoogte van dit onderzoek? En wat is u reactie 

hierop? 

https://www.ed.nl/eindhoven/50-plussers-geven-ouderenbeleid-eindhoven-een-6~a0bb379e/


2. Bent u het met 50PLUS eens dat het ouderenbeleid echt prioriteit 

moet krijgen om straks nog aan de vraag (zorg, woning, etc) en 

leefbaarheid te voldoen? Zo nee, waarom niet? 

3. Wat en in welk tempo gaat u doen om de vastgestelde visie bij 

het ouderenbeleid (vitale ouderen in 2(040) ) uit te voeren?  

4. Bent u het met 50PLUS eens dat als de evaluatie over 2 jaar van 

het ouderenbeleid aangeeft dat er veel uitdagingen zijn er dan 

weer 2 jaar verloren zijn voor de inwoner van Eindhoven? Zo 

nee, waarom niet? 

5. Welke meetpunten (indicatoren) zijn er of gaat u toevoegen aan 

het ouderenbeleid om te monitoren dat er daadwerkelijk 

verbetering komt? 

 

 

Namens de fractie 50PLUS, 

 

Ruud van Acquoij, raadslid 

 

 


